



柯马田博士 (Martin I. Klauber Ph.D.)

柯博士从 1987 年开始在美国伊利诺伊州的三一神学院任教至今，任教会历史及基督教思想史教授。

柯教授还曾在多所神学院校授课，其中有：北园神学院，北方浸信会神学院，厄巴纳神学院，自由神学院以及爱荷华大学。

他在纽约大学获历史学士与法语学士学位，在三一神学院获教会历史硕士学位及道学硕士学位。在威斯康辛大学就读时，柯博士获得欧洲历史硕士与博士学位。

他的专业领域包括：中世纪历史，宗教改革，宗教改革后期的改革神学。柯教授是多家协会会员，包括：福音派神学协会，基督教信仰与历史会议，美国历史协会，16 世纪研究协会，加尔文研究协会，美国宗教协会以及美国教会历史协会。

柯教授的著作及参与编辑发表的作品有：《从宗教改革经院神学到泛新教主义：雅科斯（1671-1737）与日内瓦学院启蒙运动中的正统教会》，《基督教传统中的历史学家们》，《基督教经典 90 天》，《认识日内瓦：1564-1864 基督教联邦》，《大使命：福音派与世界宣教史》。他目前正负责编辑《法国更正派神学：从亨利十四到南特诏书》。

柯教授与妻子芭芭拉安家于伊利诺伊州的格瑞湖城，他们育有两个孩子。

T T i



Martin I. Klauber, Ph.D.

Martin I. Klauber is Affiliate Professor of Church History and the History of Christian Thought at Trinity Evangelical Divinity School in Deerfield, Illinois. He has taught at Trinity since 1987.

Dr. Klauber has also taught at North Park Theological Seminary, Northern Baptist Theological Seminary, Urbana Theological Seminary, Liberty Theological Seminary, and the University of Iowa.

Dr. Klauber received the Bachelor of Arts in History and French from the State University of New York at Buffalo, the Master of Arts in Church History and the Master of Divinity from Trinity Evangelical Divinity School. He also received the Master of Arts and the Doctor of Philosophy in European History from the University of Wisconsin.

Dr. Klauber's areas of expertise include Medieval History, Reformation, and Post-Reformation Reformed Theology. He is a member of the Society of the Evangelical Theological Society, The Conference on Faith and History, the American Historical Association, The Sixteenth Century Studies Society, the Calvin Studies Society, the American Academy of Religion, and the American Society of Church History.

Dr. Klauber's published (written and edited) works include *Between Reformed Scholasticism and Pan Protestantism: Jean-Alphonse Turretin (1671-1737)* and *Enlightened Orthodoxy at the Academy of Geneva*, *Historians of the Christian Tradition*, *90 days with the Christian Classics*, *The Identity of Geneva: The Christian Commonwealth, 1564-1864*, *The Great Commission: Evangelicals and the History of World Missions*. He is currently editing a work entitled *The Theology of the French Reformed Church: From Henry IV to the Edict of Nantes*

Dr. Klauber and his wife, Barb, reside in Grayslake, Illinois. They have two children.

T T i